

SAMSUNG

Too much laundry, not enough time?

The Bespoke AI Laundry Combo lets you wash and dry in one machine without switching loads.
Buy 2 and save \$300 on the second.

Offer valid July 31 – January 7, 2026.



*Image simulated. Some conditions apply. Offer valid from July 31 2025 to Jan 7 2026. Offer available at Samsung Shop App and online at www.samsung.com/ca, and participating authorized retailers. Save \$300 off the MSRP on your second purchase of any of the following Eligible Samsung Laundry Combo units (as listed in the below) when you buy two of the same Eligible Samsung Laundry Combo units at the Bundle Price during the Offer Period. Eligible Samsung Laundry Combo: WD53DBA900HZA1, WD90F53AVBAC. While quantities last. No rain checks. Availability and selection may vary. Cannot be combined with any other offers or promotions except where expressly permitted. Open to Canadian Residents only. If your Eligible Samsung Laundry Combo is eligible for return in accordance with our terms and conditions of sale and returned, you will no longer be eligible for the discount amount applied to your transaction. Offer may be cancelled or changed at any time without notice. All product(s) that are eligible for return will be subject to applicable tax, and delivery fees if charged will be nonrefundable.

© 2025 Samsung Electronics Canada Inc. All rights reserved. Samsung is a registered trademark of Samsung Electronics Co., Ltd. used with permission.

SAMSUNG

Trop de lessive, pas assez de temps ?

La laveuse-sécheuse Bespoke AI lave et sèche dans une seule machine, sans changer de brassée.
Achetez-en 2, économisez 300 \$ sur la deuxième.

Offre valide du 31 juillet au 7 janvier 2026.



*Image simulée. Certaines conditions s'appliquent. Promotion valable du 31 juillet 2025 au 7 janvier 2026. La promotion est disponible sur l'application Samsung Shop et en ligne sur www.samsung.com/ca et chez les détaillants canadiens autorisés participants. Économisez 300 \$ sur le PDSF pour l'acquisition d'un deuxième appareil Samsung Laundry Combo admissibles (comme indiqué ci-dessous) à l'achat de deux mêmes appareils Samsung Laundry Combo admissibles au tarif groupé, au cours de la période de promotion. Combo de lessive Samsung admissible: WD53DBA900HZAI, WD90F53AVBAC. Jusqu'à épuisement des stocks. Aucune garantie-réclamation. La disponibilité et la sélection peuvent varier. Non cumulable avec d'autres remises ou promotions, sauf autorisation expresse. Cette promotion s'adresse uniquement aux résidents du Canada. Si votre combo de lessive Samsung admissible peut être retourné conformément à nos conditions générales de vente et qu'il est retourné, vous ne pourrez plus bénéficier du montant de la remise appliquée à votre transaction. La promotion peut être annulée ou modifiée à tout moment sans préavis. Tout produit admissible à un retour sera soumis à la taxe applicable. Les frais de livraison, s'ils sont facturés, ne seront pas remboursés.

© Samsung Electronics Canada Inc., 2025. Tous droits réservés. Samsung est une marque déposée de Samsung Electronics Co., Ltd. et est utilisée avec permission.